
Protokoll från SENT: s styrelsemöte 18 oktober i GTS lokaler. 

Närvarande: Eva Behrens ordförande, Jan Ahlqvist, KersFn Björlin, BG Isberg, 

Anders Jonsson, Margaretha Lindqvist, Annika Milleding, Marianne Nilsson, 

BirgiLa Petersén, Birger Rockler, Tage Svedensten, Göran Wennerberg, 

Ingegerd Wieslander. 

§1 Eva tackade paret Jonsson för eL välordnat 

Sommarmöte för styrelsen, och förklarade dagens möte öppnat. 

§2 Jan Ahlqvist utsågs aL justera dagens protokoll. 

§3 Föredragningslistan godkändes. 

§4 Kort sammanfaLning av protokoll från styrelsemötet den 25 maj 2023. 

§5 Brev inkommit från SENTmedlemmen Ingvar Ahlinder som tackar för åren i SENT. Önskar ej 

förnyat medlemskap 2024. 

Brev inkommit från Herr Per Ahlberg (ej legiFmerad tandläkare) med ansökan om passivt 
medlemskap i SENT. Frågan behandlas av styrelsen. Ansökan avstyrks i enlighet med föreningens 
stadgar. 

§6 Sekreterare inget aL rapportera. 

§7 Birger redovisade en ” haltande ” balans -och resultatrapport. 

Bifogas som Bilaga 1 

SENT har 179 betalande medlemmar 2023. 

§10 Enligt BG fungerar Mail Chimp bra. 

Diskussion om Mail Chimp i allmänhet och ” säkerhet” i synnerhet. 

Inget beslut om ändring av mailsystem. 

§11 Enligt BG skickas fler än 179 Mail Chimp ut med informaFon  

Vad göra med medlemmar som inte betalat årsavgigen? 

Diskussion ledde Fll beslut om bäLre kontroll i fortsäLningen av inbetalning av årsavgig för aL 

få behålla medlemskapet. Styrelsen har upptäckt aL eL fåtal medlemmar tar 

med samma kollega som gäst vid eL flertal av våra akFviteter. 

Styrelsen planerar stadgeändring där det framgår aL eL introdukFonsbesök är 

ok, sedan krävs akFvt eget medlemskap för tandläkare. 

Undantag gäller för medlem som har behov av ledsagare för aL kunna 

genomföra aktuell akFvitet. 

Medlemsförteckningen i SENT är inte möjlig aL se på alla telefon- modeller.BG 



undersöker om det går aL få funkFonen på samtliga telefonmodeller. 

§12 Besök i Frimurarlogens lokaler i november är nästan fulltecknat. 

Tage undersöker om fler platser kan ordnas. 

Eva informerar i påminnelse med Mail Chimp om aL resterande anmälningar ska göras via mail 

Fll Birger. Inbetalning först eger besked om plats. Vid överteckning uppräLas kölista och besked 
därom lämnas. 

I dagsläget 5 anmälningar Fll Julbordet. 

Vid påminnelseutskick inför besök vid Frimurarlogen även Fllfoga informaFon 

om Julbordet. 

§13 EL flertal förslag presenteras. Eger diskussion planeras 

följande program för våren 2024. 

Februari: vecka 6? 

Besök vid Stadsteatern med lunch i närområdet. 

Ansvariga: BirgiLa och Marita 

Mars: vecka 10 alt 11? 

Årsmöte med föredrag av Eva May Segerfeldt. Middag i GTS festvåning. 

Ansvariga: KersFn och Marianne 

April: vecka 15 alt 16? 

Besök vid Börsen kombinerat med Medicinska Museet. Lunch i närområdet. 

Ansvariga Jan och Tage 

Maj: vecka 20 alt 21 

Norrvikens Trädgårdar kombinerat med besök-/ fika vid Ringsegårds konsthall. 

Lunch vid Norrviken? 

Ansvariga: Eva, Annika och Ingegerd 

§14 Påminnelse inkl. lista över redan anmälda skickas ut via Mail Chimp ca 1 vecka före sista 
anmälningsdag. 

Anmälan eger påminnelsen ska göras via mail Fll Birger. Vid eventuell fullteckning placering på kölista 
i anmälningsordning. Betalning först eger besked om plats. 

Inga övriga ärenden. 

§15 Nästa styrelsemöte 11 januari 2024. I GTS lokaler. 

Vårens styrelsemöte 21 maj. Var? När? 

 



§16 Ordföranden tackade styrelsen och förklarade mötet avslutat. 

Göteborg 19 oktober 2023 

 

……………………………………….. ……………………………………. 

Annika Milleding sekreterare Eva Behrens ordförande 

 

………………………………………… 

Jan Ahlqvist justerare 


